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Kerkhoflaan 14 
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Aanwezig/Afwezig:  
Bestuursleden BEN Edward van Dipten (voorzitter) 
aanwezig: Jan de Bont (vicevoorzitter) 
 Simone Poulissen (penningmeester) 

 John Lansbergen (lid) 
 Bram Vermeulen (secretaris) 

Bewoners aanwezig: Van Asselt, Bakkeren, Beemer, Brethouwer, Van Drongelen, de Heer, Hemelt, 
Hendriksen, Kornegoor, Van der Meiden, Nataniel, Merkx, de Rochemont, 
Roosendaal, Roskam, Swint, Pijnenborg, Van Mierlo, Groeneveld 

Afwezig met vermelding: Van Vuren, Schwärzer, Van Beek, Achterberg, Kuijk, Nannings, Brink, Plate, Bos, 
Van Schagen, Heiwegen, Bakker 

 
Agenda 
 19.30 uur: Ontvangst 
 20.00 uur: Aanvang ALV 2013 
    Agenda: 

1. Welkom en opening van de vergadering. 
2. Vaststellen van de agenda ALV en huishoudelijke mededelingen. 
3. Vaststellen jaarverslag 2012. 
4. Jaarverslag van de voorzitter. 
5. Verslag van de kascontrolecommissie. 

5.1      Financieel jaarverslag 
         5.2      Vaststellen contributie 2013 
         5.3      Nieuwe kascontrolecommissie 
         5.4      Wijziging van artikel 5 van het huishoudelijk reglement 

6. Het bestuur: 
• Edward van Dipten (niet herkiesbaar) 
• Simone Poulissen-Leus (herkiesbaar) 
• Jan de Bont (herkiesbaar) 
• John Lansbergen (herkiesbaar) 
• Bram Vermeulen (herkiesbaar) 

 6.1    Presentatie nieuw(e) bestuurslid/bestuursleden 
           6.2    Verkiezing nieuw bestuur 
  Pauze 
  7. Rondvraag. 
  8. Sluiting van de Algemene Ledenvergadering. 
 22.00 uur: (uiterlijk) Einde ALV 2013 
 
1 Welkom en opening van de vergadering 
De voorzitter opent de Algemene Ledenvergadering om 20:05 uur en stelt het huidige bestuur voor.  
De nieuwe leden stellen zichzelf kort voor. 
 
2 Vaststellen van de agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3 Vaststellen	  van	  het	  jaarverslag	  2011	  
Door	  de	  aanwezige	  leden	  wordt	  ingestemd	  met	  het	  verslag	  van	  de	  Algemene	  Ledenvergadering	  2011.	  Het	  
verslag	  wordt	  gearresteerd	  en	  de	  voorzitter	  dankt	  de	  secretaris.	  
	  
4	   Jaarverslag	  van	  de	  voorzitter	  
	  
4.1	   Algemeen	  
De	  voorzitter	  doet	  verslag	  van	  de	  activiteiten	  die	  zich	  in	  en	  om	  de	  wijk	  hebben	  afgespeeld	  en	  de	  activiteiten	  die	  
vanuit	  het	  bestuur	  zijn	  ondernomen.	  Tijdens	  de	  verslaglegging	  is	  er	  voor	  de	  aanwezige	  leden	  direct	  de	  
mogelijkheid	  om	  op	  punten	  in	  te	  gaan.	  



	  
4.2	   Ledenbestand	  
Leden	  
2008:	  42	  
2009:	  44	  
2010:	  48	  
2011:	  45	  
2012:	  48	  	  
2013:	  55	  
De	  voorzitter	  verzoekt	  de	  leden	  om	  het	  lidmaatschap	  van	  BEN	  uit	  te	  dragen	  onder	  de	  nieuwe	  bewoners.	  Richting	  
overheden	  en	  instellingen	  is	  het	  van	  belang	  dat	  BEN	  een	  groot	  percentage	  van	  de	  wijkbewoners	  
vertegenwoordigt.	  
	  
4.3	   Nieuwbouw	  Asakkerweg	  /	  hof	  
Vanuit	  het	  bestuur	  zijn	  de	  nieuwe	  bewoners	  benaderd	  om	  lid	  te	  worden.	  Daarop	  zijn	  slechts	  zes	  aanmeldingen	  
gekomen.	  Bestuursleden	  zijn	  aanwezig	  geweest	  op	  burendag	  en	  hebben	  diverse	  aanwezige	  bewoners	  uitleg	  
gegeven	  over	  BEN.	  Hierop	  zijn	  geen	  extra	  aanmeldingen	  gekomen.	  
Het	  bestuur	  heeft	  met	  regelmaat	  gesprekken	  gevoerd	  over	  de	  groenvoorziening	  met	  de	  gemeente.	  Deels	  heeft	  dit	  
geleid	  tot	  aanpassingen	  en	  verbeteringen	  van	  de	  groenvoorziening.	  
Volgens	  de	  gemeente	  is	  er	  voor	  verdere	  verbeteringen	  geen	  geld.	  
	  
4.4	   Nieuwbouw	  rijschool	  
Op 5 januari is een vertegenwoordiging van het bestuur van BEN aanwezig geweest bij het 
zienswijzenoverleg over de nieuwbouw van de rijschool. Bij de nieuwbouw van de rijschool blijken tal van 
fouten te zijn gemaakt. Zaken die zijn besproken in de Welstandscommissie zijn niet overgenomen in de 
aanvraag waardoor andere materialen zijn gebruikt dan was overeengekomen. Onoplettendheid van de kant 
van de gemeente. 
Tijdens het overleg is door de wethouder Van de Pol aan het bestuur van BEN gevraagd om een 
coördinerende rol te spelen bij het opstellen van de eisen en wensen van de bezwaarden en van de 
belangenvereniging. In de afgelopen weken zijn de aandachtspunten opgesteld en zijn ze op 30 januari bij 
de gemeente aangeboden. 
 
Op 2 mei heeft overleg plaatsgevonden tussen de gemeente Ede, rijschool J. Dam en BEN over de lopende 
(tweede) omgevingsvergunning van de rijschool. Onder voorzitterschap van wethouder Van de Pol zijn de 
zienswijzen van Dam en BEN gedeeld.  
 
Op 4 oktober heeft de hoorzitting plaats gevonden, het bestuur is hierbij aanwezig geweest. 
 
Na de bijeenkomst van 4 oktober is overleg gevoerd tussen J. Dam en de gemeente. Het doel hiervan is om 
overeenstemming te bereiken over het aanzicht aan de Kerkhoflaan. Het bestuur van BEN neemt geen deel 
aan dit overleg. 
 
In februari 2013 heeft het bestuur van de zijde van de gemeente vernomen dat er overeenstemming is met 
J. Dam en dat een besluit op korte termijn valt te verwachten. 
	  
4.5	   Criminaliteit	  
Ten opzichte van voorgaande jaren is 2012 relatief rustig gebleven en is de criminaliteit afgenomen. 
Inbraken: 1 inbraak in mei 
Vernielingen: geen 
	  
4.6	   Parkeeroverlast	  
Na de realisatie ven de nieuwbouw aan de Asakkerweg wordt veel parkeeroverlast ondervonden van 
bezoekers aan begrafenissen. Bezoekers worden door de begrafenisondernemers de Asakkerhof op 
gedirigeerd. Het bestuur heeft hiervoor contact gezocht met de gemeente, de beheerder van de 
begraafplaats en diverse begrafenisondernemers.  
Ondanks toezeggingen van de kant van de begrafenisondernemers blijft de overlast voortduren. Het bestuur 
houdt nu een logboek met foto`s bij om de overlast te documenteren. Met deze gegevens gaat het bestuur 
opnieuw het gesprek aan om gedaan te krijgen dat de auto`s op de parkeerplaats bij het crematorium 
worden geparkeerd en niet in de Asakkerhof. 
De	  laatste	  maanden	  is	  er	  ook	  overlast	  veroorzaakt	  door	  bezoekers	  van	  restaurant	  Vroeger.	  Vooral	  tijdens	  
bijeenkomsten	  rondom	  begrafenissen	  en	  crematies	  worden	  er	  auto`s	  in	  de	  bermen	  en	  groenvoorzieningen	  
geparkeerd.	  Fred	  van	  Asselt	  heeft	  hiervan	  melding	  gedaan	  bij	  de	  gemeente	  en	  BEN,	  Het	  bestuur	  heeft	  de	  eigenaar	  
van	  restaurant	  Vroeger	  hierop	  aangesproken.	  
	  
	  



4.7	   Verkeersoverlast	  
In januari is met wethouder Van de Weerd afgesproken om snelheidsmetingen en verkeerstellingen te 
houden in de wijk. De gegevens van de metingen moeten inzicht geven in de intensiteit van het verkeer, de 
snelheid en mogelijk of er sprake is van sluipverkeer. Op basis hiervan zullen BEN en de gemeente 
bespreken welke oplossingen er mogelijk zijn. Het is de bedoeling om gelijktijdig op meerdere plaatsen in de 
wijk te meten. 
 
Er is door de gemeente nog steeds geen concrete datum genoemd voor een snelheidscontrole of telling in 
de wijk. Naar aanleiding hiervan heeft het bestuur van BEN in oktober de wethouder aangeschreven. 
 
In de optiek van de gemeente is het begrip bestemmingsverkeer erg breed. Doorgaand verkeer dat door 
bewoners wordt gezien als sluipverkeer wordt door de gemeente gezien als bestemmingsverkeer. Volgens 
de verantwoordelijke ambtenaar is er concreet dan ook geen sprake van sluipverkeer in de wijk, hooguit 
misschien “gevoelsmatig”. 
	  
4.8	   Ontwerpbestemmingsplan	  
In de inspraakperiode is door het bestuur kritisch gekeken naar het ontwerpbestemmingsplan. De door het 
bestuur geconstateerde onjuistheden zijn gemeld aan de gemeente. Daardoor zijn de onjuistheden door de 
gemeente gecorrigeerd. Er is nu een goed en geldig bestemmingsplan voor de wijk. 
	  
4.9	   Wijzigingen	  bij	  de	  gemeente	  

• Wethouder:	  Simon	  van	  de	  Pol	  is	  opgevolgd	  door	  Marije	  Eleveld	  
• Wijkagent:	  Frank	  Arendsen	  (tijdelijk)	  
• Wijkhandhaver:	  Marianne	  Verhoef	  

	  
Over	  het	  verslag	  van	  de	  voorzitter	  zijn	  verder	  geen	  vragen.	  
	  
5	   Verslag	  van	  de	  kascontrole	  commissie	  
	  
5.1	   	  Financieel	  jaarverslag	  
Het	  financieel	  jaarverslag	  is	  goedgekeurd	  door	  de	  kascontrolecommissie	  bestaande	  uit	  Fred	  van	  Asselt	  en	  
Dirjane	  van	  Drongelen.	  De	  voorzitter	  bedankt	  de	  kascontrolecommissie	  voor	  bewezen	  diensten.	  De	  
penningmeester	  overhandigt	  Fred	  een	  attentie	  voor	  zijn	  werkzaamheden	  voor	  de	  kascontrolecommissie.	  
De	  penningmeester	  geeft	  een	  toelichting	  op	  het	  kasboek,	  de	  balans	  en	  winst-‐verliesrekening.	  
	  
5.2	  	   Contributie	  2013	  
De	  contributie	  voor	  2013	  wordt	  vastgesteld	  op	  €10,00.	  
De	  penningmeester	  geeft	  aan	  dat	  er	  nog	  een	  mail	  volgt	  naar	  de	  leden	  met	  een	  overzicht	  van	  de	  verrekende	  
contributie.	  
Guido	  Brethouwer	  vraagt	  zich	  af	  waarom	  er	  zoveel	  eigen	  vermogen	  is	  en	  er	  geen	  begroting	  is.	  De	  voorzitter	  en	  
Jan	  Hendriksen	  lichten	  toe	  dat	  het	  vermogen	  nodig	  is	  als	  buffer	  voor	  onverwachte	  (rechts)zaken	  of	  situaties	  
waarin	  de	  vereniging	  professioneel	  advies	  of	  bijstand	  nodig	  heeft.	  	  
Een	  begroting	  is	  volgens	  de	  voorzitter	  niet	  nodig	  gezien	  de	  geringe	  hoeveelheid	  uitgaven.	  
Er	  is	  geen	  reden	  om	  de	  kas	  verder	  te	  laten	  groeien,	  daarom	  is	  de	  contributie	  vorig	  jaar	  verlaagd.	  
	  
5.3	  	   Nieuwe	  kascontrolecommissie	  
Fred	  van	  Asselt	  treedt	  terug	  als	  lid	  van	  de	  kascontrolecommissie,	  John	  Swint	  wordt	  unaniem	  verkozen	  tot	  nieuw	  
lid.	  Dirjane	  van	  Drongelen	  blijft	  aan	  als	  lid.	  
	  
5.4	   Wijziging	  artikel	  5	  huishoudelijk	  reglement	  
Het	  bestuur	  stelt	  voor	  het	  artikel	  t.a.v.	  ereleden	  te	  wijzigen.	  Ereleden	  moeten	  worden	  vrijgesteld	  van	  de	  betaling	  
van	  contributie,	  met	  behoud	  van	  lidmaatschap	  en	  stemrecht.	  Deze	  wijziging	  wordt	  door	  de	  leden	  unaniem	  
aangenomen.	  
	  
6	   Het	  bestuur	  
	  
6.1	   Presentatie	  nieuwe	  bestuursleden.	  
Edward	  van	  Dipten	  is	  niet	  herkiesbaar	  als	  bestuurslid	  en	  treedt	  af	  als	  voorzitter.	  Er	  hebben	  zich	  twee	  nieuwe	  
kandidaten	  aangemeld	  voor	  de	  functie	  van	  bestuurslid:	  Edwin	  Bakker	  en	  Gerard	  Heiwegen.	  
Omdat	  beide	  kandidaten	  niet	  aanwezig	  kunnen	  zijn,	  hebben	  zij	  een	  kort	  stukje	  over	  zichzelf	  geschreven.	  De	  
penningmeester	  leest	  deze	  voor,	  waarna	  een	  stemming	  middels	  stembriefjes	  volgt.	  Edwin	  Bakker	  wordt	  met	  17	  
stemmen	  verkozen	  tot	  nieuw	  bestuurslid.	  Gerard	  Heiwegen	  krijgt	  7	  stemmen.	  
	  

Pauze	  van	  21:00	  tot	  21:20	  uur.	  



	  
6.2	   Verkiezing	  nieuw	  bestuur	  
Jan	  de	  Bont	  neemt	  na	  de	  pauze	  het	  voorzitterschap	  over.	  Hij	  spreekt	  Edward	  van	  Dipten	  toe,	  en	  bedankt	  hem	  
voor	  zijn	  inzet	  en	  enorme	  betrokkenheid.	  Edward	  is	  in	  zijn	  voorzitterschap	  altijd	  objectief	  geweest	  en	  heeft	  een	  
enorme	  hoeveelheid	  kennis	  ingebracht.	  Hij	  heeft	  zich	  ingezet	  voor	  een	  betere	  communicatie	  naar	  de	  leden	  toe	  en	  
hiervoor	  een	  website	  in	  de	  lucht	  gebracht.	  De	  penningmeester	  overhandigt	  Edward	  een	  attentie.	  Het	  bestuur	  ziet	  
in	  de	  bijdrage	  van	  Edward	  van	  Dipten	  voldoende	  aanleiding	  de	  vergadering	  voor	  te	  stellen	  hem	  tot	  erelid	  te	  
benoemen.	  Bij	  acclamatie	  stemt	  de	  vergadering	  hiermee	  in.	  
Vervolgens	  bedankt	  Edward	  het	  bestuur	  en	  de	  leden,	  en	  wenst	  hen	  veel	  succes	  toe.	  
	  
7	   Rondvraag	  	  
	  
7.1	  	   Parkeeroverlast	  
Er	  is	  sprake	  van	  parkeeroverlast	  door	  gasten	  van	  restaurant	  vroeger.	  Dit	  punt	  is	  ook	  ter	  sprake	  gekomen	  tijdens	  
het	  verslag	  van	  de	  voorzitter.	  Er	  komen	  voorstellen	  vanuit	  de	  leden	  om	  de	  gasten	  van	  Vroeger	  gebruik	  te	  laten	  
maken	  van	  de	  parkeerplaats	  van	  de	  Schuilplaats.	  Ook	  het	  aanbrengen	  van	  beplanting	  in	  de	  groenvoorziening	  
wordt	  voorgesteld.	  Het	  bestuur	  gaat	  hiermee	  aan	  de	  slag.	  
Het	  bestuur	  dringt	  aan	  op	  het	  melden	  van	  paarkeeroverlast	  via	  de	  website	  van	  de	  gemeente.	  Op	  de	  website	  van	  
BEN,	  via	  de	  button	  “Meldpunten”,	  kunt	  u	  de	  melding	  doen.	  Laat	  u	  ook	  een	  bericht	  van	  de	  melding	  achter	  bij	  het	  
bestuur	  van	  BEN.	  
	  
7.2	   Verkeersoverlast	  /	  inrichting	  
In	  de	  wijk	  ontstaat	  regelmatig	  overlast	  door	  de	  hoeveelheid	  verkeer	  en	  de	  snelheid	  waarmee	  gereden	  wordt.	  	  
Het	  bestuur	  geeft	  een	  overzicht	  van	  alle	  acties	  die	  zijn	  ondernomen	  richting	  de	  gemeente	  om	  een	  
snelheidsmeting	  en	  verkeerstelling	  te	  krijgen	  in	  de	  wijk.	  Tot	  nu	  toe	  stelt	  de	  gemeente	  dit	  keer	  op	  keer	  uit.	  De	  
argumenten	  hiervoor	  zijn	  het	  gereed	  komen	  van	  de	  Asakkerhof,	  vervolgens	  de	  overlast	  door	  de	  herinrichting	  van	  
de	  kruising	  van	  de	  N224,	  en	  tot	  slot	  de	  weersomstandigheden	  in	  de	  winter.	  
Het	  bestuur	  dringt	  aan	  op	  een	  overleg	  met	  de	  gemeente	  op	  kort	  termijn	  om	  tot	  concrete	  afspraken	  te	  komen.	  Op	  
basis	  van	  metingen	  kan	  er	  een	  herinrichting	  komen	  van	  de	  wijk,	  bijvoorbeeld	  een	  30km	  zone.	  
Op	  dit	  moment	  zijn	  er	  geen	  concrete	  plannen	  voor	  herinrichting	  bij	  de	  gemeente.	  
Wel	  staan	  er	  asfalteringswerkzaamheden	  gepland	  voor	  2013	  van	  de	  Asakkerweg.	  
	  
Vanuit	  de	  leden	  komen	  verschillende	  suggesties	  voor	  het	  bestuur:	  

- Huren	  van	  poppen	  die	  aan	  lantaarnpalen	  kunnen	  worden	  vastgemaakt,	  die	  beperken	  de	  
snelheid.	  

- Zelf	  regelen	  van	  snelheidsmetingen	  d.m.v.	  lasermetingen.	  
- Bewoners	  rijden	  zelf	  ook	  te	  hard,	  let	  hierop.	  
- Creatief	  parkeren	  van	  auto`s	  (kriskras).	  
- Ook	  de	  auto`s	  van	  de	  gemeentewerf	  houden	  zich	  niet	  aan	  de	  snelheid.	  De	  gemeente	  blijvend	  

aanspreken	  op	  het	  rijgedrag	  van	  de	  medewerkers.	  
- Er	  zijn	  bestaande	  normen	  en	  regels	  voor	  inrichting	  van	  de	  wijk,	  deze	  worden	  niet	  altijd	  

nagekomen	  door	  de	  gemeente.	  Ook	  hierop	  moet	  de	  gemeente	  worden	  aangesproken.	  
Verder	  spelen	  nog	  de	  re-‐lining	  van	  de	  riolering	  in	  de	  wijk	  en	  het	  afkoppelen	  van	  de	  driehoek	  Kerkhoflaan	  –	  
Singel	  –	  Otterloseweg	  in	  2015.	  Of	  dit	  laatste	  definitief	  door	  zal	  gaan	  is	  nog	  niet	  te	  zeggen.	  
	  
7.3	   Speelaangelegenheid	  /	  groenvoorziening	  Asakkerhof	  
Vanuit	  de	  leden	  wordt	  er	  gepleit	  voor	  betere	  groenvoorzieningen	  en	  speelgelegenheid.	  
Er	  is	  meerdere	  malen	  contact	  geweest	  hierover	  met	  de	  gemeente	  en	  de	  landschapsarchitect,	  de	  gemeente	  is	  niet	  
van	  plan	  nog	  veranderingen	  aan	  te	  brengen	  in	  het	  bestaande	  plan.	  Er	  is	  een	  soort	  bloeiend	  onkruid	  gezaaid,	  
tegen	  de	  zin	  van	  de	  bewoners,	  maar	  dit	  stond	  in	  het	  plan.	  
Een	  vraag	  in	  2007	  om	  meer	  speelgelegenheid	  in	  de	  wijk	  heeft	  uiteindelijk	  geleid	  tot	  de	  omgevallen	  boom	  in	  de	  
Asakkerhof.	  De	  leden	  constateren	  dat	  deze	  boom	  ook	  nog	  eens	  glad	  en	  gevaarlijk	  is.	  Het	  bestuur	  van	  BEN	  en	  
bewoners	  van	  de	  Asakkerhof	  gaan	  samenwerken	  om	  toch	  nog	  verbeteringen	  gedaan	  te	  krijgen	  bij	  de	  gemeente.	  
Edward	  tipt	  het	  bestuur	  over	  het	  potje	  “Idee	  en	  Uitvoering”,	  hierop	  kan	  een	  beroep	  worden	  gedaan	  voor	  
verbeteringen	  in	  de	  wijk.	  
	  
8	   Sluiting	  Algemene	  Ledenvergadering	  
Om	  22:02	  sluit	  de	  vicevoorzitter	  de	  vergadering	  en	  bedankt	  de	  aanwezigen	  voor	  hun	  komst	  en	  inbreng.	  
Tevens	  wordt	  de	  Schuilplaats	  hartelijk	  bedankt	  voor	  de	  gastvrijheid.	  
	  
Namens	  het	  bestuur	   	   	   	   	   Voor	  Akkoord	  	  
	  
	  
B.	  Vermeulen,	  secretaris	  	   	   	   J.	  de	  Bont,	  vicevoorzitter	  


